

EXPLORE. DISCOVER.

1492



About INFOCAST

COMPANY PROFILE 滙港資訊公司簡介

Incorporated in 1996, INFOCAST LIMITED is a leading financial information, trading, technology and total solutions provider and has a proven track record for the major Banks and Brokerages.

We are the first and only to provide an one-stop service - extensive real time financial information coverage, risk management, trading and settlement system.

We support multi-companies, multi-markets, multi-products, multi-currencies and multi-business models.

As a complete information vendor, trading, middle and back office settlement system provider, our professional team ensures ongoing support and maintenance. Regular upgrades guarantee that you are being offered the latest in feature, functionality and technology. It is our mission to ensure that you are well equipped with the customize tools to uniquely support your goals and requirements.

滙港資訊於1996年成立，是一家全方位財經資訊，交易交割系統及全面解決方案供應商。是首家亦是本地唯一一家供應商可以提供一站式金融資訊及交易交割服務平台。

我們的服務涵蓋證券交易前台及後台交割系統，更有實時財經資訊及數據，風險管理等。

作為一家全面而優質的資訊供應商，我們的專業團隊全力支援及維護服務，提供穩定可靠的平台為首要任務，更會定期更新及提升系統的功能及技術。配備度身訂造、實現您的目標及要求的完善配套是我們的大使命。

我們的優質服務已贏取金融業界一致讚賞，成為本地主要銀行及券商金融資訊及交易交割系統服務主要供應商。



HONG KONG
Leaders' Choice
香港企業領袖品牌2014



滙港資訊產品組合 / Infocast Product Portfolio

滙港資訊為不同層面金融機構提供領先的解決方案。我們的產品可迎合及滿足你的業務、技術及目標客戶需要。滙港資訊所有的產品兼容港交所「領航星」計劃及「滬港通」市場交易機制，並能適應未來市場的變化。

Infocast provides market-leading solutions for both enterprise and retail financial institutions. Explore our product portfolio to discover the ideal solution to match your business, technical and end-user needs. All of Infocast's products are compatible with the HKEx Orion Programme and the Shanghai-Hong Kong Stock Connect, and shall continue to adapt to market changes.

一站式交易平台 / All-In-One Solution

「雙子星」InvesTrade



「雙子星」是結合了我們成熟的交易系統與綜合金融信息服務的全新一站式證券交易平台，使用方便，且具成本效益。「雙子星」適合使用傳統的自置系統模式或最低成本的ASP託管模式營運，能夠提升業務的成本效益。「雙子星」可節省你的額外投資，並提供多市場買賣，是高效、安全及穩定的先進平台。

Our next-generation all-in-one trading solution for retail brokerage, combining our proven trading systems with our powerful financial information services into a convenient and cost-efficient turn-key package. InvesTrade is available via traditional on-premises deployment or as a zero-investment Software-as-a-Service (via managed ASP), and features multi-market trading and advanced infrastructure that delivers the highest levels of performance, security and stability.



企業計算解決方案 / Enterprise Solution

iTrade

前台交易系統運用低時延及高處理量的技術，配合高擴展性的硬件，能處理龐大交易量，提供一個極速下單平台，投資者更容易捕捉到每個投資機會。

High performance front office trading system featuring a low-latency trading engine for maximum throughput and scalable system capacity to enable investors to capture every investment opportunity.

iBroker

後台結算系統架構靈活，支援多國交易市場，多國貨幣及多種投資產品。

Back-office settlement system with flexible architecture supporting multi-products, multi-markets and multi-currencies.

iWMS

財富管理平台為客戶提供更多的投資產品類型，如互惠基金，結構性產品和單位信託。

Wealth management platform enhancement for iBroker with advanced support for additional asset classes, including mutual funds, structured products and unit trusts.



財經內容 / Financial Content

「滙港導航燈」iInvestor



市場資訊平台，擁有獨立新聞團隊，提供即時市場資訊、財經新聞服務及覆蓋多個市場全面數據的分析工具。

Market information terminal providing reliable real-time stock and financial information service with comprehensive multi-market data, easy-to-use analytical tools and news coverage from Infocast's Newswire team.

iPortal

為客戶提供全面的財經訊息及數據，並度身訂做合適的網頁版面。

Made-for-Internet version of our financial information service customized and tailored for seamless integration into your website.

iMedia

即時財經資訊可透過串流方式，於電視、網上等多種平台，一覽無遺。

Real-time version of our financial information service optimized for streaming display on television, public projection and online channels.

Exchange API

提供由交易所直接匯出的即時交易資訊。

Real-time market data connected directly from exchange market data feeds.



投資者應用程序 / Investor Applications

iOrbit

股市銀河圖透過圖像化表述方式，將股票及衍生工具的市場數據作出篩選，讓投資者更能有效地探索具潛力的股票，從而抓緊投資良機。

Intuitive data visualization application using an animated solar-system interface to rapidly spot market movements and opportunities at-a-glance.

Infocast Mobility

智能電話即時資訊及交易服務適用於Android和iOS手機(需配合證券交易平台)。

Smartphone-ready versions of InvesTrade and our financial information services for Android and iOS devices (available as a value-added service only).

